
 

 

 
 
 
 
Nr. 170/2024 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 14 august 2024, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 13 membri, 2 reprezentanți ai satelor 
aparţinătoare municipiului Sfântu Gheorghe, d-na Baloga Csilla - sat Chilieni, dl. Miklos 
András - sat Coșeni, lipsind: dl. Cserey Zoltán-Mihály, dl. József Álmos-Zoltán, d-na 
Kádár Imola, d-na Kiss-Bartha Annamária, dl. Kolcza István, d-na Magyarosi Imola-
Piroska, d-na Sipos Dóra-Viola, dl. Toth-Birtan Csaba. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului Local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu 
prevederile art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. a din OUG nr. 
57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin 
Dispoziţia emisă de primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 891/2024. Ședința se 
desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: d-na Ambrus Fruzsina viceprimarul 
municipiului Sfântu Gheorghe, d-na Kulcsár Tünde-Ildikó, secretarul general al 
municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Domnul președinte de ședință DEBERCZENI LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Bună ziua. 
Salut pe toți la prima ședință extraordinară din august. O să începem cu prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent. 
 (lb.m.): „Sunt prezenți 11 consilieri din 21. Nu știu dacă există punct, care necesită 
o mai mare prezență, dar se va ieși la iveală. Nu avem proces-verbal de aprobat. În legătură 
cu Ordinea de zi are cineva propuneri, deci la Diverse? Dacă nu sunt, vă rog să votăm 
Ordinea de zi. Conform invitației avem 10 puncte. Vă rog să votăm Ordinea de zi în 
această formă.” 
 Doamna viceprimar AMBRUS FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi în întregime.” 
 Domana consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu Ordinea de 
zi.” 
 Domnul consilier CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): ”Sunt de acord 
cu Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu sunt de acord 
cu Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi.” 
 Domna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 



 

 

 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu Ordinea 
de zi.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt Jánó Mihail și aș vota și eu, dacă 
se poate. Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Se votează cu 12 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Comăneci Liviu-
Vasile), Ordinea de zi. 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc 
frumos. Acum v-aș ruga să votăm, ca toate punctele să fie votate la sfârșit, după 
prezentare.” 
 Doamna viceprimar AMBRUS FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord ca să votăm la 
sfârșit.” 
 Domana consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord ca să votăm la 
sfârșit.” 
 Domnul consilier CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de 
acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord ca să 
votăm la sfârșit.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord ca să votăm la sfârșit.” 
 Domnul conislier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord ca să votăm la sfârșit.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord ca să votăm la 
sfârșit.” 
 Domna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord ca să votăm la 
sfârșit.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord ca să votăm la 
sfârșit.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord ca să votăm la 
sfârșit.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Și eu sunt de acord ca să votăm 
la sfârșit.” 
 Se votează cu 12 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Comăneci Liviu-
Vasile), votarea la sfârșit a punctelor. 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc 
frumos. Cu 12 voturi am aprobat Ordinea de zi, respectiv votarea la sfârșit a celor 10 
puncte. Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției 
următoarele: potrivit art. 228 din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua 
parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în 
problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii vă rog să semnalați?” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): ”Bună ziua, Comăneci 
Liviu sunt prezent și eu.” 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r.): „Bună ziua dl. 
Comăneci. Mulțumim, deci suntem prezenți...” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Eu, Zsigmond József aș dori să 
semnalez faptul că nu particip la deliberarea și la votarea punctului 4.” 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumim 
frumos. (lb.r.): Deci suntem prezenți 13 consilieri din 21. Începem discutarea Ordinii de 
zi.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării 



 

 

bugetului general al municipiului Sfântu Gheorghe pe anul 2024. Prezintă: Ambrus 
Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar AMBRUS FRUZSINA (lb.r.): „La punctul 1 vor fi rectificate 
unele capitole de venituri într-o sumă totală de 1.300.000 de lei. Sunt rectificate 
următoarele capitole de cheltuieli: 178.500 lei pentru achiziționarea unor containere pentru 
Grădinița cu Program Prelungit din cartierul Őrkő. 41.660 de lei pentru reparații la 
imobilul situat pe str. Oltului nr. 12. 166.600 lei pentru realizarea strategiei locale de 
tineret și 552.500 lei pentru suplimentarea bugetului Casei de Cultură ”Kónya Ádám”. 
100.000 de lei pentru tăierea și toaletarea arborilor periculoși. 290.740 lei pentru serviciul 
de preluare a deșeurilor nepericuloase, rezultate din lucrări de reparații, sau investiții 
derulate de municipiul Sfântu Gheorghe. Și totodată se propune rectificarea programul 
obiectivelor de investiții finanțate din bugetul local. (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Nu voi 
spune și în limba maghiară, pentru că am sta mult timp aici.” 
 Se votează cu 13 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 309/2024. 
 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Bine. 
Mulțumim frumos. (lb.r.): Comisiile de specialitate economic și juridic au avizat favorabil 
proiectul de hotărâre. Trecem la punctul 2.” 
 PUNCTUL II de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei 
bugetului general al municipiului Sfântu Gheorghe la data de 30.06.2024. Prezintă: 
Ambrus Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar AMBRUS FRUZSINA (lb.r.): „Bugetul local al municipiului 
pe anul 2024 a fost aprobată prin HCL nr. 45, încă în luna februarie. În bugetul local a fost 
încasat suma de 110.844.095 lei, reprezentând 33,20% din prevederile anuale aprobate. Au 
fost efectuate cheltuieli în suma de 119.480.360 lei. Instituțiile de învățământ au încasat 
3.142.000 lei, iar instituțiile culturale au realizat venituri proprii în sumă de 1.263.640 lei. 
Mulțumesc.” 
 Se votează cu 13 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 310/2024. 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r.): ”Mulțumim 
frumos. Comisiile de specialitate economic și juridic au avizat favorabil proiectul. Trecem 
la punctul 3.” 
 PUNCTUL III de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
modificării Procedurii privind acordarea unui ajutor de investiții pentru infrastructura 
sportivă și infrastructurile de agrement multifuncționale administrate de societatea SEPSI 
REKREATÍV SA, aprobat prin HCL nr. 156/2024. Prezintă: Ambrus Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar AMBRUS FRUZSINA (lb.r.): „Se solicită modificarea 
articolului 9 al Procedurii privind acordarea unui ajutor de investiții pentru infrastructura 
sportivă și infrastructurile de agrement multifuncționale administrate de societatea Sepsi 
Rekreatív SA. Modificările în cadrul bugetului sunt necesare din cauza unor erori de calcul 
la profitul estimat, aferente investițiilor propuse. Ca urmare a modificărilor, valoarea totală 
a cheltuielilor de investiții destinate infrastructurilor sportive și infrastructurilor de 
agrement multifuncționale nu suferă modificări, acesta rămânând la valoarea de 2.716.500 
de lei. Mulțumesc.” 
 Se votează cu 13 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 311/2024. 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r.): „Mulțumesc 
frumos. Proiectul a fost avizat de către Comisiile economică și cea juridică. Proiectul de 
hotărâre nr. 4.” 
 PUNCTUL IV de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 



 

 

actualizării devizului general al Proiectului tehnic de execuție al obiectivului de investiții 
„Lucrări de reabilitare termică la bl. 1, strada Gödri Ferenc nr. 1”, aprobat prin HCL nr. 
105/2024, și modificarea HCL nr. 189/2022 privind aprobarea depunerii cererilor de 
finanțare și a cheltuielilor legate de proiecte pentru reabilitarea termică a unor blocuri de 
locuințe din municipiul Sfântu Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare. 
Prezintă: Ambrus Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar AMBRUS FRUZSINA (lb.r.): „Având în vedere stabilirea 
incorectă a valorilor din devizul general al obiectivului de investiții aprobat recent, 
propunem actualizarea devizului general al proiectului tehnic de execuție, prin diminuarea 
valorii subcapitolului cheltuielile aferente marjei de buget și al subcapitolului cheltuieli 
pentru construirea rezervei de implementare pentru ajustarea de preț, respectiv majorarea 
valorii altor subcapitole ale devizului general. Toate modificările puteți să le găsiți în 
anexele. Mulțumesc.” 
 Se votează cu 12 pentru, 1 consilier nu participă la deliberare și la vot, 
HOTĂRÂREA NR. 312/2024. 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r.): ”Mulțumesc 
frumos. Proiectul a fost avizat de către Comisia economică, de urbanism și cea juridică. 
Mergem mai departe. Proiectul de hotărâre nr. 5.” 
 PUNCTUL V de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea unor 
măsuri pentru implementarea Programului național ”Masă sănătoasă” de acordare a unui 
suport alimentar elevilor Școlii Gimnaziale ”Néri Szent Fülöp”. Prezintă: Ambrus 
Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar AMBRUS FRUZSINA (lb.r.): „Este vorba despre un program 
național și se aprobă acordarea zilnică a suportului alimentar în valoare de 15 lei/beneficiar 
pentru preșcolarii și elevii Școlii Gimnaziale ”Néri Szent Fülöp”, prezenți la activitățile 
didactice. Suportul alimentar constă într-o masă caldă, în regim catering, pentru elevii din 
învățământul preșcolar, primar și gimnazial. În cazul Școlii Gimnaziale ”Néri Szent Fülöp” 
vorbim despre 483 de copii, ca beneficiari.” 
 Se votează cu 13 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 313/2024. 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r.): „Mulțumim 
frumos. Proiectul a fost avizat de Comisia economică, cea de învățământ și cultură, 
respectiv juridică. Aveți întrebări? Dacă nu, mergem mai departe. Proiectul de hotărâre nr. 
6.” 
 PUNCTUL VI de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
modificării și completării Contractului de asociere nr. 22404/12.04.2024 încheiat între 
Municipiul Sfântu Gheorghe prin Consiliul Local al Municipiului Sfântu Gheorghe, Casa 
de Cultură „Kónya Ádám” și Asociația Forul Tinerilor din Sfântu Gheorghe în vederea 
organizării Festivalului cultural și de tineret „SEPSI TABAKÓ” în municipiul Sfântu 
Gheorghe, în perioada 29 - 31 august 2024. Prezintă: Ambrus Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar AMBRUS FRUZSINA (lb.r.): „Mulțumesc frumos. 
Contractul de asociere aprobat anterior este aprobat și este completat cu un al patrulea 
partener și anume cu Sepsi Events SRL. Prezența acestora în parteneriat este necesară 
deoarece ei vor fi cei care vor opera sistemul „festipay”. În plus a fost clarificat programul, 
care a fost deja aprobat și avizat favorabil de un comitet de organizare. Totodată trebuia să 
modificăm bugetul evenimentului, fiindcă a crescut contribuția cu care ne ajută Forul 
Tinerilor din Sfântu Gheorghe și trebuie să votăm și noua locație a festivalului, care anul 
acesta va fi spațiul exterior dintre Arena Șepsi și Stadionul OSK, deci festivalul nu va fi 
organizat în incinta fabricii de țigarete, iar datorită noii locații, unele costuri au trebuit să 



 

 

fie realocate, deoarece au crescut în principal costurile de securitate și logistică. Vă 
mulțumesc.” 
 Se votează cu 13 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 314/2024. 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r.): „Mulțumesc 
frumos. Proiectul a fost avizat de către Comisia economică, cea de învățământ și cultură, 
comisia juridică, respectiv comisia pentru tineret și sport. Aveți întrebări, intervenții? 
Mergem mai departe la proiectul de hotărâre nr. 7.” 
 PUNCTUL VII de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
încheierii unui contract de asociere între municipiul Sfântu Gheorghe prin Consiliul Local 
al Municipiului Sfântu Gheorghe și Asociaţia Club Sportiv „Equites” în vederea 
organizării evenimentului „Zilele Sportive Sfântu Gheorghe 2024”. Prezintă: Ambrus 
Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar AMBRUS FRUZSINA (lb.r.): „Zilele sportive anul acesta vor 
fi organizate în perioada 20-22 septembrie, iar municipiul contribuie la organizarea 
evenimentului cu o sumă de 230.000 lei, care va fi alocat din bugetul local. Totodată 
obligația municipiului este să supravegheze și să controleze modul de utilizare a sumei 
repartizate, și să asigure pentru realizarea evenimentului niște bunuri din dotarea Direcției 
gospodărire comunală din cadrul Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, inclusiv 
transportul și montarea acestor bunuri, care înseamnă niște căsuțe din lemn, gard mobil 
delimitare spațiu, mese târg, cabluri de electricitate, apă și picioare din fier cu postament 
beton. Mulțumesc.” 
 Se votează cu 13 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 315/2024. 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Mulțumim 
frumos. Proiectul a fost avizat de către Comisia economică, juridică, și cea de tineret și 
sport. Aveți întrebări, intervenții? Proiect de hotărâre nr. 8.” 
 PUNCTUL VIII de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării 
unei sume din bugetul local al municipiului Sfântu Gheorghe pentru finanțarea 
programului sportiv al Clubului Sportiv Municipal Sfântu Gheorghe ”Promovarea 
sportului de performanță la ramurile sportive atletism, gimnastică, handbal, lupte”, sezon 
competițional 2024-2025. Prezintă: Ambrus Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar AMBRUS FRUZSINA (lb.r.): „Se aprobă alocarea din 
bugetul local al municipiului Sfântu Gheorghe a sumei de 50.000 de lei, pentru finanțarea 
programului pe care a citit și dl. președinte. Suma prevăzută este aferentă anului 
competițional 2024 și este defalcată pe categorii de cheltuieli, conform anexei 1 de la 
prezenta hotărâre. Mulțumesc frumos.” 
 Se votează cu 13 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 316/2024. 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): ”Mulțumesc 
frumos. Comisia economică, juridică, și de tineret și sport a avizat favorabil proiectul. 
Aveți întrebări, intervenții? Proiect de hotărâre nr. 9.” 
 PUNCTUL IX de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării 
unei sume din bugetul local al municipiului Sfântu Gheorghe pentru finanțarea 
programului sportiv al Asociației Club Sportiv Hockey Club Fenestela 68: ”Pregătirea și 
participarea echipei de hochei pe gheață seniori Háromszéki Ágyusok la campionatul 
național, divizia A și Cupa României, organizat de F.R.H.G. România, sezon competițional 
2024-2025”. Prezintă: Ambrus Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar AMBRUS FRUZSINA (lb.r.): „Ar trebui să aprobăm alocarea 
din bugetul local al municipiului Sfântu Gheorghe a sumei de 1.000.000 de lei pentru 
finanțarea programului Asociației Club Sportiv Hockey Club Fenestela. Această sumă de 



 

 

bani este pentru sezonul competițional 2024-2025, din care suma de 475.000 lei lei pentru 
anul competițional 2024 și suma de 525.000 lei pentru anul competițional 2025. Sumele 
prevăzute sunt defalcate pe categorii de cheltuieli, confom acelei anexe, care este pusă 
lângă proiectul de hotărâre. Mulțumesc frumos.” 
 Se votează cu 13 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 317/2024. 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Mulțumim 
frumos. Comisia economică, juridică, și de tineret și sport a avizat favorabil. Aveți 
întrebări, intervenții? Urmează ultimul punct.” 
 PUNCTUL X de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării 
unei sume din bugetul local al municipiului Sfântu Gheorghe pentru finanțarea 
programului sportiv al Clubului Sportiv de Hochei pe Gheață ”Királypingvinek” Jégkorong 
Klub ”Pregătirea și participarea echipelor de hochei pe gheață și patinaj artistic de vârsta 
U7, U9, U11, U13, U15, U17 în Campionatul Național/Campionatul Internațional”, sezon 
competițional 2024-2025. Prezintă: Ambrus Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar AMBRUS FRUZSINA (lb.r.): „Mulțumesc. Se aprobă aici 
alocarea din bugetul local al municipiului Sfântu Gheorghe a sumei de 400.000 de lei 
pentru finanțarea programului citit, pentru sezonul competițional 2024-2025, din care suma 
de 207.000 lei pentru anul competițional 2024 și suma de 193.000 lei pentru anul 
competițional 2025. Mulțumesc frumos.” 
 Se votează cu 13 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 318/2024. 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Mulțumim 
frumos pentru toate prezentările. Și ultimul punct a fost avizat favorabil de Comisia 
economică, juridică, și cea de tineret și sport. Aveți întrebări, intervenții? Dacă nu, atunci 
putem să începem votarea celor prezentate, acelor 10 puncte. (lb.m.): Vă rog să spuneți 
numărul fiecărui punct la votare.” 
 Doamna viceprimar AMBRUS FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord cu punctele 1, 
2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10. Mulțumesc frumos.” 
 Domana consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9 și 10.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): ”Sunt de acord cu toate 
proiectele prezentate de la 1 la 10.” 
 Domnul consilier CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu proiectele 
de hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9 și 10.” 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Și eu sunt 
de acord cu punctele 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9 și 10.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu sunt de acord 
cu punctele 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de hotărâri 
1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9 și 10.” 
 Domnul conislier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de hotărâri 
1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9 și 10.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9 și 10.” 
 Domna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu proiectele 
de hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9 și 10.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Și eu sunt de acord cu 



 

 

proiectele de hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9 și 10.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu punctele 
1, 2, 3, la punctul 4 nu particip la deliberare și la vot, și sunt de acord cu punctele 5, 6, 7, 8, 
9 și 10.” 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Mulțumesc 
frumos. Deci cele 10 puncte au fost aprobate cu 13 votrui, cu excepția punctului 4, care a 
fost aprobat cu 12 voturi pentru, Zsigmond József s-a abținut de la punctul 4. Mulțumesc 
pentru prezență. Ne întâlnim la următoarea ședință din august. O zi frumoasă.” 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 29 august 2024. 
  
 PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                                   SECRETAR GENERAL 
                       Debreczeni László                                              Kulcsár Tünde-Ildikó 
 
 
 
 
 
 


